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ZAPISNIK 
 

sa 37. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 30. siječnja 2017. godine 
(ponedjeljak), u dvorani  ISTRA Spomen doma u  Pazinu . 
 Sjednicu je u 10,00 sati  otvorio  VALTER DRANDIĆ, predsjednik Skupštine 
Istarske županije (IDS-HNS-ZELENA STRANKA), koji je sjednici i  predsjedavao. 
 Pozdravlja sve prisutne vijećnice i vijećnike Skupštine Istarske županije, 
Istarskog  župana dr. sc. Valtera Flega, zamjenicu Župana, pročelnike i sve druge  
suradnike i djelatnike Istarske županije, koji su prisutni sjednici, pozdravlja i sve druge 
prisutne koji sudjeluju u radu ove sjednice. 
 
PRISUTNI – ODSUTNI                                            

R.
br 

VIJEĆNIK 
LISTA PRIMJEDBE 

1. Davor  Komar 
IDS-HNS-Zeleni  

2. Furio Radin 
IDS-HNS-Zeleni Opravdano 

odsutan 

3. Elvira-Krizmanić Marjanović 
IDS-HNS-Zeleni  

4. Valter Drandić 
IDS-HNS-Zeleni  

5. Petra Stojaković 
IDS-HNS-Zeleni  

6. Sandra Ćakić Kuhar 
IDS-HNS-Zeleni  

7. Tedi Chiavalon 
IDS-HNS-Zeleni  

8.  Vili Rosanda 
IDS-HNS-Zeleni  

9. Nevija Poropat 
IDS-HNS-Zeleni  

10. Dragan Filipović 
IDS-HNS-Zeleni  

11. Josip Anton Rupnik 
IDS-HNS-Zeleni  

12. Osman Dželil 
IDS-HNS-Zeleni  

13. Vesna Šćira Knapić 
IDS-HNS-Zeleni Opravdano 

odsutna 

14.  Vladimir Buršić 
IDS-HNS-Zeleni  

15. Zdenko Pliško 
IDS-HNS-Zeleni  

16. Slavica Popadić 
IDS-HNS-Zeleni Odsutna 

17. Boris Rogić 
IDS-HNS-Zeleni  
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18. Tamara Brussich 
IDS-HNS-Zeleni  

19. Lirim Ramadani 
IDS-HNS-Zeleni Opravdano 

odsutan 

20.  Eleonora Kotiga Vaš 
IDS-HNS-Zeleni  

21. Božo Duras 
IDS-HNS-Zeleni  

22. Danica Miletić 
IDS-HNS-Zeleni  

23. Lino Kuharić 
IDS-HNS-Zeleni  

24. Vedrana Gregorović Hrvatin 
IDS-HNS-Zeleni  

25. Damir Kajin 
ID 

 

26. Daniel Mohorović 
SDP -SDSS- SDA Hr  

27. Tanja Vrbat Grgić 
SDP -SDSS- SDA Hr  

28. Silvano Hrelja 
HSU-HSLS  

29. Branko Ružić 
ID  

30. Mladen Premuš 
HSU-HSLS  

31. Mirjana Galo 
SDP -SDSS- SDA Hr  

32. Evelina Biasiol Brkljačić 
HSU-HSLS  

33. Maja Šarić 
SDP -SDSS- SDA Hr  

34. Kemal Velagić 
SDP -SDSS- SDA Hr  

35. Bojan Skočilić 
SDP -SDSS- SDA Hr  

36. Nikola Dobrila 
ID  

37. Miljenko Koroman 
SDP -SDSS- SDA Hr  

38. Milka Kević 
HSU-HSLS  

39. Marino Roce 
HDZ   

40. Ivica Butorac 
HDZ   

41. Željka Hrlić 
HDZ    
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OSTALI PRISUTNI : 
Mr. sc VALTER FLEGO, župan Istarske  županije 
VIVIANA BENUSSI zamjenica župana 
GIUSEPPINA RAJKO, zamjenica župana 
DUŠKO KIŠBERI, šef Kabineta Župana  Istarske  županije 
VALERIO DRANDIĆ, pročelnik Upravnog odjela za talijansku nacionalnu zajednicu i 
dr.etničke skupine 
VESNA IVANČIĆ, tajnica Skupštine Istarske  županije 
MELITA FERENČIĆ, pomoćnica tajnice Skupštine Istarske  županije 
MAGARETA STEPANČIĆ, pročelnica Upravnog odjela za javnu nabavu 
VESNA PAVLETIĆ, v.d. pročelnica Upravnog odjela za decentralizaciju, lokalnu i 
područnu samoupravu i prostorno uređenje, 
JOSIP ZIDARIĆ,  pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj IŽ, 
LORENA BRGIĆ, mr. sc., v.d. pročelnice za  gospodarstvo IŽ, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu , šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodoprivredu IŽ , 
SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu  skrb 
IŽ, 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu  IŽ 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za turizam IŽ, 
PATRICIA PERCAN, pročelnica Upravnog odjela za  obrazovanje, sport i  tehničku 
kulturu Istarske  županije,  
PATRIZIA BOSICH, pročelnica Upravnog odjela za međunarodnu suradnju i  europske 
poslove IŽ, 
DAVOR DEBELJUH, mr.sc., interni revizor IŽ, 
 Prema prikupljenim evidencijskim listićima sjednici prisustvuje 40 vijećnika, pa 
Skupština ima potreban kvorum za održavanje sjednice i donošenje pravovaljanih  
akata. 
 Za sjednicu predlaže dnevni red na glasanje, te nakon  glasanja  utvrđuje  da je  
Skupština jednoglasno za 37. sjednicu utvrdila  slijedeći:  

 
DNEVNI RED 

 
1. Verifikacija zapisnika sa 36. sjednice Skupštine Istarske županije 
2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
3. Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Istarske županije 
4. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na odluku upravnog vijeća Doma za 

starije osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj na potpisivanje ugovora za radove na 
rekonstrukciji i dogradnji Doma za starije osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj 

5. Prijedlog Odluke o produljenju trajanja Županijske razvojne strategije Istarske 
županije 2011.-2014. do usvajanja nove 

6. Prijedlog Odluke o produljenju rokova provedbe mjera za unapređenje 
poljoprivredne proizvodnje i Strateškog programa ruralnog razvoja Istarske 
županije 2008. do 2013. godine do usvajanja nove 

42. Tatjana Mrkonjić 
HDZ  odsutna 

43. Nansi Tireli 
Hrvatski laburisti – Stranka rada  

44. Mario Radešić 
Hrvatski laburisti – Stranka rada  

45. Ticijan Peruško 
Naprijed Hrvatska – Progresivni 
savez 
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7. Prijedlog Odluke o prestanku koncesije na pomorskom dobru na području 
Savudrijske vale /Grad Buje) zbog prestanka pravne osobe ovlaštenika 
koncesije APPARO III d.o.o. Umag 

8. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u 
svrhu gospodarskog korištenja postojeće luke posebne namjene-sportska luka 
„PUČ“ Pomer 

9. Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju Stručnog povjerenstva za 
koncesije na pomorskom dobru u Istarskoj županiji 

10. Prijedlog Rješenja o imenovanju Upravnog vijeća Lučke uprave Rabac 
11. Prijedlog Rješenja o dopunama Rješenja o imenovanju Povjerenstva za 

ravnopravnost spolova Istarske županije 
12. Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Muzejskog vijeća Etnografskog muzeja 

Istre – Museo etnografico dell'Istria 
 
ORDINE DEL GIORNO 

1. Verifica del verbale della 36a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 

2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 

3. Proposta della Delibera statutaria sulle modifiche e integrazioni dello Statuto 

della Regione Istriana 

4. Proposta di Delibera sul consenso alla Delibera del consiglio d'amministrazione 

della Casa per anziani „Domenico Pergolis“ Rovigno a firmare il contratto per i 

lavori di ricostruzione e ampliamento della Casa per anziani „Domenico 

Pergolis“ Rovigno 

5. Proposta di Delibera sul prolungamento della validità della Strategia dello 

sviluppo della Regione Istriana 2011-2014 fino all'approvazione di una nuova 

6. Proposta di Delibera sul prolungamento delle scadenze per l'attuazione delle 

misure per migliorare la produzione agricola e del Programma strategico dello 

sviluppo rurale della Regione Istriana dal 2008 al 2013, fino all’approvazione di 

uno nuovo 

7. Proposta di Delibera sulla cessazione della concessione sul demanio marittimo 

sul territorio del Vallone di Pirano (Città di Buie) a causa della chiusura 

dell'attività del concessionario, l'APPARO III s.r.l. Umago 

8. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera sull'approvazione della 

concessione sul demanio marittimo ai fini dello sfruttamento economico del 

porto esistente a destinazione speciale – porto sportivo „PUČ“ Pomer 

9. Proposta del Provvedimento di modifica del Provvedimento di nomina della 

commissione tecnica per le concessioni sul demanio marittimo nella Regione 

Istriana 

10. Proposta del Provvedimento di nomina del Consiglio d'amministrazione 

dell'Autorità portuale di Rabac 

11. Proposta del Provvedimento sulle integrazioni del Provvedimento di nomina 

della Commissione per la parità di genere della Regione Istriana 

12. Proposta del Provvedimento di nomina dei membri del Consiglio museale 

dell'Istria– Museo etnografico dell'Istria 
 
 

AD – 1 
Verifikacija zapisnika sa 36. sjednice Skupštine Istarske županije 

 Skupština je bez primjedbi jednoglasno verificirala 
 

ZAPISNIK 
sa 36. sjednice Skupštine Istarske županije 
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AD – 2 

Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 

VEDRANA GREGOROVIĆ HRVATIN, IDS, postavlja pitanje Županu, da li ima novih 
informacija vezano za problematiku Cimosa, obzirom da zadnjih tjedana čitamo po 
medijima da se problematika zahuktava,  da je u pitanju puno radnih mjesta i da se to 
tiče gospodarstva cijele Istarske županije. 
Drugo pitanje tiče se također sjevera Istre tj. problematike nacionalizacije zemljišta na 
području općine Lanišće, što predstavlja jedan vid zaustavljanja razvoja tog ruralnog 
dijela Istre, što svakako nije dobro za ljude koji se bave bilo kakvim oblikom 
gospodarstva, poljoprivrede što zaustavlja mogućnosti za nastavak života na tom 
području. Župan je imao razgovore sa udrugama s tog područja pa ju zanima u kom 
smjeru su išli ti razgovori. 

 
Mr.sc. VALTER FLEGO, župan Istarske županije zahvaljuje na pitanju, pozdravlja sve 
prisutne, obzirom da je ovo prva sjednica Skupštine u ovoj godini, želi svima uspješan 
rad u 2017. godini. 
Svi se slažemo da je problematika Cimosa aktualna tema, da pobuđuje pažnju svih 
nas. 
Činjenica je da je problematika Cimosa prisutna već 20-tak godina vezano za kredit 
prema bivšoj Riječkoj banci, a ukoliko želimo osigurati nova ulaganja i nove realizacije 
narudžbi, rješenje tog problema je preduvjet za daljnji rad Cimosa. 
Odrađeno je puno razgovora, najprije sa gradonačelnikom Buzeta i s upravom Cimosa 
da se vidi kako stvari stoje, 19. prosinca prošle godine bio je održan i sastanak sa 
premijerom i s ministrom državne imovine Goranom Marićem. Razgovaralo se zajedno 
sa gradonačelnikom Grada Labina o tome. I od tog dana do danas se puno toga desilo, 
ono što vrijedi napomenuti je sastanak u petak kod ministra Gorana Marića zajedno sa 
dva saborska zastupnika, sa g. Miletićem, i g. Demetlikom, da se vidi u kojem smjeru 
nakon prošlotjednih aktivnosti ide rješavanje cjelokupne problematike Cimosa, kako 
hrvatskog tako i slovenskog dijela, zbog cijele slike stanja i budućih ulaganja tog 
koncerna. 
Napominje da je i sam ministar izrazio spremnost da Vlada i on osobno sve učini da se 
spase radna mjesta i da se omoguće nova ulaganja, da se počnu rješavati brojne 
narudžbe koje su na čekanju. Hrvatska i slovenska Vlada odnosno ministri trebaju se 
dogovoriti i riješiti cijelu ovu zavrzlamu. Upravo danas se održava sastanak našeg 
ministra Marića i slovenskog ministra gospodarstva, gdje vjeruje da će hrvatska Vlada 
učini sve da sačuva radna mjesta i omogući nove investicije. Cijela hrvatska Vlada ima 
pozitivno viđenje i rješavanje problema Cimosa. Osobno je optimista, ne želi ništa 
prejudicirati jer je vrlo osjetljivo razdoblje ali vjeruje u razum, odgovornost i samosvijest 
svih ljudi koji rade na rješavanju tog problema. 

 
Što se tiče pitanja Ćićarije, to je vrlo aktualno pitanje, već puno godina je 
onemogućeno bilo kakvo investiranje. U petak je u prostorijama Županije u Pazinu, 
održan sastanak s predstavnicima koordinacije udruga seoskih dobara Ćićarije vezano 
za tu problematiku.  
Ne želi ulaziti u sudske sporove niti u rad sudskih tijela jer oni imaju punu autonomnost 
ali mišljenja je da nam u 2017. godini ne trebaju nikakve nove nacionalizacije. Tu se 
radi o privatnom vlasništvu, privatnici su kupovali to zemljište  još za vrijeme Austro 
Ugarske o čemu još postoje i računi iz tog vremena. 
Iz tog razloga složili su se da će se tražiti rješenje preko zakonodavne vlasti – 
Hrvatskog Sabora, da se nađe rješenje za te naše „komunele“. Jer ukoliko se može 
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naći rješenje za turističko zemljište, za šumsko zemljište, za poljoprivredno, onda se 
može naći rješenje i za ova naša seoska dobra. 
Dok je bio VI. Saziv Sabora, 2011. godine održan je jedan veliki okrugli stol, iako 
nažalost ova tema nije nikad raspravljana na Saboru, ali ljudi koji su sudjelovali na tom 
okruglom stolu, kao što je naš vijećnik g. Hrelja, koji je bio jedan od predlagača zakona 
vezano za privatno vlasništvo. Sabor bi trebao donijeti zakon kojim bi im se to vratilo u 
vlasništvo, u privatne ruke, a ne nešto kontra toga raditi. 
Upućeno je jedno pismo predsjedniku Sabora, da kao što i profesor Simoneti predlaže, 
da se jedan takav zakon donese kako bi se taj gordijski čvor na Ćićariji konačno 
raspetljao. 

 
DANIEL MOHOROVIĆ SDP, pozdravlja sve prisutne. Navodi da je na prošloj sjednici 
Skupštine postavio pitanje o sastanku župana sa predsjednikom Vlade i zatražio je 
pismeni odgovor. Kako do danas nije dobio odgovor, moli župana da da informaciju o 
tome, o kojim se konkretno projektima razgovaralo i da li je definiran terminski plan. 
Ako je moguće, da se dostavi i malo detaljniji pismeni odgovor. 

 
ŽUPAN, Kao župan i potpredsjednik Hrvatske zajednice županija ima potporu svih 
župana. Istarska županija je najdinamičnija županija koja predvodi trendove i činjenica 
je da mi želimo još više posla, ne želimo izmišljati taj posao već ugledati se na druge 
regije i države u Europi kako oni  omogućavaju još brži razvoj regija. 
Tu se radi o spuštanju ovlasti, o decentralizaciji, da se ona konačno provede u 
Hrvatskoj, jer, kako je rekao i premijeru, država u mnogim situacijama postaje kočničar 
u razvoju mnogih projekata. Ovlasti u raspolaganju zemljištima, nekretninama, 
projektima upravo zbog toga potrebno je spustiti ovlasti na županiju, a država neka 
samo kontrolira i bdije nad svakim načelnikom, gradonačelnikom i županom da se ne bi 
zaigrao u krivom smjeru.  
Kada govorimo o projektima, tri do četiri su ključna za koje misli da država treba 
omogućiti realizaciju. Treba zatvoriti financijsku konstrukciju za dovršetak Opće bolnice 
u Puli izdavanjem jamstva HABOR-u. U petak je o tome razgovarao u Zagrebu i nada 
se još povoljnijim uvjetima nego do sada. Tražio je vrlo konkretan zaključak premijera 
prema resornom ministru oko istarskog ipsilona, gdje očekuje da će za petnaestak 
dana ići procedura prema Bruxellesu i nakon pozitivnog mišljenja negdje u 5. ili 
najkasnije  6. mjesecu hrvatska Vlada treba samo reći DA. 
Zatim potrebno je staviti u funkciju neiskorištenu imovinu. U Hrvatskoj postoje različiti 
resursi, ali i prioriteti pa tako mi kao najturističkija regija moramo sami regulirati svoj 
razvoj, onako kako mislimo da danas moderan turist traži. 
Nije isto radno vrijeme ugostiteljskog ili dr. objekata npr. u Sisku ili u Poreču, obzirom 
na potrebe tržišta, treba poštivati specifičnosti regije. Konačno bi bilo vrijeme da se 
određeni zakoni daju nama u ruke da ih prilagodimo, kako bi ubrzali razvoj naše 
županije. 
Premijer je dao vrlo konkretne zadatke svakom ministru da u tom smislu naprave 
prijedloge Zakona i zakazao ponovno sastanak u 7. mjesecu, gdje će svaki ministar iz 
svog područja izvijestiti što je učinio, a sve na temelju inputa svih hrvatskih župana. 

 
VILI ROSANDA, IDS, ističe problem istarskog terana. Naši vinari ne mogu prodavati 
svoje vino u EU pod nazivom teran, unatoč tome što je to dio naše kulture i tradicije. U 
medijima čujemo razne špekulacije, pa moli župana da pojasni što se događa. 

 
ŽUPAN, zbog osjetljivosti trenutka govorit će više općenito. Svi znamo da je Slovenija 
prije ulaska Hrvatske u EU zaštitila teran kao svoj proizvod. Ono što cijelo vrijeme 
dokazujemo, je da sam teran ne pripada pojedinoj državi, nego teritoriju, a da je brand 
teran apsolutno dio našeg istarskog identiteta. 
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Izražava zadovoljstvo što je EU komisija pripremila akt kojim bi bilo omogućeno da 
istarski vinari prodaju svoje vino kao teran, i koji očekuje da će biti usvojen negdje u 5. 
ili 6. mjesecu. 
Zbog svih procesa koji su u toku ne može više govoriti o tome, ali svakako pozitivno 
gleda na sve to i naglašava da vjeruje da će naši vinari moći prodavati svoje vino pod 
imenom teran. 

 
SILVANO HRELJA, HSU imao bi jedno pitanje i jednu inicijativu. Već četiri godine 
nagađamo kada će biti produljenje koncesijskog ugovora i nastavak radova na 
istarskom ipsilonu. Vjeruje da je župan upoznat s time što se po tom pitanju događa i 
smatra da treba punu pažnju dati tom važnom projektu koji je značajan za istarsko 
gospodarstvo. Moli župana da izvijesti u kojoj je to fazi i što možemo očekivati na tom 
polju. 
Drugo što želi reći je da se približava kraj mandata, velike promjene i okolnosti su se 
dogodile u gospodarstvu naše županije, pa bi želio dati jednu inicijativu da se u veljači 
ili ožujku održi tematska sjednica Skupštine na temu stanja u gospodarstvu Istre s 
obzirom na promjenu trendova i na stanje koje je sada, konkretno opterećeno 
Cimosom kao i o perspektivama istarskog gospodarstva. Misli da bi ta tema bila dobra 
za završetak jednog mandata Skupštine Istarske županije. 

 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE, prihvaća inicijativu. 

 
ŽUPAN, navodi da je na početku mandata održan jedan sastanak svih saborskih 
zastupnika iz Istre i njega kao župana, o pitanju sveistarskih projekata uz podršku 
saborskih zastupnika tim projektima. 
U 2013. godini se raspravljalo jednom ovdje, a jednom i u Hrvatskoj gospodarskoj 
komori u Zagrebu i o pitanju istarskog ipsilona, između ostalog i zato jer Istarski ipsilon 
ima direktan utjecaj na istarsko gospodarstvo, pa tako i na porast otprilike 1% 
hrvatskog BDP-a. Toliko o ozbiljnosti ove investicije.  
Nakon četiri godine, veliki je optimista, prošli tjedan su se vodili razgovori vezano i za 
ipsilon i za desetak dana nada se da će se konačno pozitivno usuglasiti financijske 
odredbe oko same gradnje, između komercijalnih poslovnih banaka i koncesionara, što 
opet ima veze sa koncesijskim ugovorom. Taj ugovor onda Vlada tj. resorno 
ministarstvo šalje u EU komisiju, konkretno njen dio koji se bavi legalnim potporama. 
Praksa je da onda oni u roku 90 dana odgovore, što znači da bi negdje oko sredine 5. 
mjeseca bilo moguće dobiti pozitivno očitovanje iz EU na cijeli ovaj paket oko gradnje 
istarskog ipsilona. Nakon toga ostaje samo na hrvatskoj Vladi da kaže DA. Znači ovo 
ljeto bi se mogla završiti ova priča, a paralelno se priprema i projekt za gradnju drugog 
kraka tunela kroz Učku koji bi se mogao graditi europskim sredstvima, jer tek kad se 
izgradi autocesta do samog budućeg tunela, može se pristupiti gradnji tog drugog 
kraka tunela. U prostornim planovima već imamo isprojektiranu dionicu od druge strane 
tunela Učka pa do Matulji te bi onda u trećoj fazi bilo i dovršenje istarskog ipsilona. 
Osobno je pozitivan i optimista da će najesen započeti nastavak gradnje istarskog 
ipsilona. 

 
SILVANO HRELJA, HSU, zahvaljuje predsjedniku Skuptšine na prihvaćenoj inicijativi. 
Vjeruje da će se po dobrom starom običaju uključiti i Hrvatsku gospodarsku komoru, 
Gospodarsko socijalno vijeće i Obrtničku komoru, da imamo sve relevantne subjekte 
Istarske županije za jednu kvalitetnu tematsku raspravu. 
Zahvaljuje županu na informacijama, svjestan je da treba kompleksne situacije 
prebroditi i riješiti da bi se nastavila gradnja ipsilona. Treba dati značaj tom projektu. 
Iako želi vjerovati da je u poslovanju Bina Istre sve u najboljem redu, ali mišljenja je da 
bi obavezno predstavnik regionalne odnosno lokalne samouprave trebao biti u 
upravnim tijelima tih koncesionara. To će reći i u raspravi u Saboru. Nikad ne znaš kad 
bi netko mogao početi trošiti više novca, a u ovom koncesijskom ugovoru stoji da 
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ukoliko nema dovoljno prometa, razlika sredstava se plaća iz državnog proračuna, što 
su novci naših građana, poreznih obveznika. Zbog toga bilo bi korektno zalagati se za 
takve odluke. 

 
ŽUPAN prihvaća prijedlog. 

 
DANICA MILETIĆ, IDS, Interesira je kako teku radovi u izgradnji Opće bolnice Pula, da 
li ima kakvih novosti? Obzirom na visoku cijenu, aplicira li se na europske fondove? 

 
VALERIO DRANDIĆ, pozdravlja sve prisutne. Sve se odvija sukladno planovima, u 
tijeku su intenzivni unutarnji radovi. Naši konzultanti i bolničke stručne službe dnevno 
se sastaju i rješavaju probleme na licu mjesta, uvijek ima potrebe za brze intervencije i 
neke korekcije, dopune, 
U zadnje vrijeme bila je situacija da je stupanjem na snagu jednog novog pravilnika 
trebalo korigirati fiziku bravarije tj. otvora kako bi imala bolja svojstva obzirom na 
klimatske promjene koje se događaju. Vidjevši kakvi problemi se događaju u riječkom 
kampusu prilikom jake bure, spremno je prihvaćen prijedlog da se osnaže staklene 
stijene. 
Ovih dana je zgotovljen natječaj koji je raspisan za izgradnju 10 modularnih kirurških 
dvorana. Dugo se je usaglašavalo oko same tehnologije i odlučeno je da će se koristiti 
kvalitetan umjetni mineralni materijal kerrock, te da će se naručiti najkvalitetniji koji je 
trenutno na tržištu. Sve te izmjene u gradnji uzrokuju i izmjene u cijeni koštanja, 
međutim financijsko praćenje bolnice je ažurno i redovno, i pod apsolutnom kontrolom. 
Maksimalna zakonska mogućnost kojom se smije prekoračiti ugovorene radove bez 
dodatnog natječaja je 25%, ali mi smo jako daleko od tog postotka. U ovom trenutku 
nema nikakvih značajnijih prekoračenja, ima skupljih rješenja, ali ima i dosta 
racionalnih poteza i smanjenja troškova gdje se onda praktički kompenziraju svi radovi 
koji su skuplji. O tome se svakako vodi evidencija. 
Pohvaljuje bolničke i županijske službe koje su aplicirale dnevnu bolnicu na sredstva 
EU fondova i uvršteni smo tako da će se 38 milijuna kn dobiti i uložiti u opremanje 
dnevne bolnice, što predstavlja veliku uštedu, budući da se ti novci neće morati trošiti iz 
kredita. 
Očekuje da neće biti potrebno raspisivanje novih natječaja, već da će sve stati u okvir 
od 600 milijuna kn i u ugovorene radove bez potrebe da se raspisuju novi natječaji jer 
su troškovi za sada apsolutno pod kontrolom. 

 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE, nakon upadica vijećnika Kajina, upozorava ga da ne 
dobacuje iz klupe, ako ima nešto za reći neka se javi za riječ inače će dobiti opomenu.  

 
ŽUPAN navodi da smo željeli dobiti novu modernu, kvalitetnu i suvremenu bolnicu i 
zato smo se usklađivali sa master planom i išli na najbolje rješenje za aluminijsku 
bravariju i kirurške dvorane. Prate se moderni i najnoviji trendovi, jer od kad se bolnica 
projektirala pa do danas, ima velikih promjena koje je potrebno pratiti radi što 
kvalitetnije izgradnje. Sve skupa je u okviru brojki koje su izlicitirane. 
Sektorski se aplicira na razne EU fondove obzirom da nije moguće bolnicu u cijelosti 
aplicirati. Za mjesec dana bit će potpisan ugovor na 38 milijuna kn što je odlična vijest, 
ali ide se i dalje u apliciranje kako bi se maksimalno ušparalo novac naših poreznih 
obveznika. Cijelu bolnicu ne možemo aplicirati jer bi trebalo promijeniti operativne 
programe. Zato nažalost ne možemo graditi niti škole, domove za starije i nemoćne iz 
sredstava europske unije, ali imamo obećanje resorne ministrice koja kaže da do kraja 
ove godine taj operativni program, koji nažalost nije dobar bit će promijenjen, pa će se 
moći još više takvih projekata aplicirati i financirati iz sredstava Europske unije. 

 
MARINO ROCE, HDZ ima jedno pitanje koje je već postavljeno, a to je pitanje vezano 
za Cimos. Nazivali su ga ljudi koji sudjeluju u pregovorima između naše sindikalne 
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scene i slovenske. Slovenska strana je poslala poruku da ne može doći do ministra 
Marića, pa ga je on kontaktirao u petak. Mišljenja je da sa slovenske strane dolaze neki 
malo čudni pritisci. Nakon ovakve situacije, mišljenja je da bi trebalo razmišljati i o 
najgorem razvoju situacije, da li se o tome razmišlja i u kojem bi pravcu onda mi 
krenuli? Vjeruje da se to neće desiti, ali moramo razmišljati i biti deset koraka unaprijed 
spremni. 
Drugo što želi reći je pitanje Kaštijuna, smatra da je potrebno sazvati tematsku sjednicu 
na tu temu. Bilo je obećanje još u 9. mjesecu da će biti tematska sjednica. Volio bi da 
se ta sjednica održi i moli župana da izvijesti kakva je sada situacija oko toga. 

 
ŽUPAN, navodi da je i on imao poziva vezano na problematiku Cimosa. Danas u 
Kopru je jedna velika konferencija sindikata i poslodavaca Cimosa. Treba biti vrlo 
obazriv i pozitivno gledati, očekuje pozitivan stav slovenske vlade i sindikata. 
Ovdje se radi o više od 1000 radnih mjesta samo u Hrvatskoj, koje treba mudrošću i 
suradnjom slovenske i hrvatske strane sačuvati, nemojmo, kako kažu stari ljudi 
„zazivati probleme“, „nadvijati crne oblake“. Uvjeren je da ćemo znati sačuvati ta radna 
mjesta.  Jutros je razgovarao sa predsjednikom uprave Cimosa i zna koliko je novih 
narudžbi na čekanju i koliko je novih investicija planirano. Vjeruje da su to sve 
argumenti koji će za stol dovesti dva ministra, a nakon toga i dva premijera, odnosno 
Vlade, koji će znati glave staviti skupa. 
Što se tiče Kaštijuna, u tijeku je intenzivno otklanjanje nedostataka po tehničkom 
pregledu gdje je u probnom radu uočen cijeli niz sitnih nedostataka. 
Nakon otklanjanja nepravilnosti zatražit će se uporabna dozvola i to će biti prvi takav 
centar za odlaganje otpada  koji će dobiti uporabnu dozvolu. Ipak smo bili u pravu kada 
smo išli u realizaciju takvog županijskog centra za gospodarenje otpadom. Nažalost, za 
samo jedanaest mjeseci druge će županije morati plaćati penale. 

 
MARINO ROCE, HDZ zahvaljuje županu ali ima dopunsko pitanje. Kaštijun je krenuo u 
izgradnju jednim dijelom i od ovog tijela, pa bi bilo dobro da se vijećnicima dostavi 
jedan pisani izvještaj o cijelom projektu. Mišljenja je da se izbjegava sazivanje 
tematske sjednice na temu Kaštijuna. 

 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE navodi da se ne izbjegava sazivanje tematske sjednice 
već da nema još dovoljno pokazatelja za takvu sjednicu, još bi se dosta stvari nagađalo 
a to nije dobro, sačekat će se i vidjeti na koji način to organizirati, možda čak i na licu 
mjesta, u Kaštijunu. 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, IDS, predlaže jednu inicijativu prema županu i stručnim 
službama vezano za rješavanje problematike određivanja limita za mikrobiološke 
djelatnosti, a koji limit Hrvatski zavod za zdravstveno osiguranje određuje prema 
našem Zavodu za javno zdravstvo Istarske županije. Zbog nisko određenog limita  
Zavod je taj iznos prešao za 2016. g. u iznosu između 2.700.000 – 2.800.000 kn. 
HZZO na temelju netransparentnih pokazatelja za svaku županiju iz doprinosa 
određuje ovaj limit, koliko će se sredstava potrošiti na pretrage U ovakvoj situaciji naš 
Zavod je u mogućnosti jedino napraviti dvije stvari, a to je nama građanima, 
zdravstvenim osiguranicima uskratiti te usluge i uputiti da takve usluge obavljamo u 
riječkom ili nekom drugom zavodu ili ove troškove snositi sam korisnik. 
Zavod je u takvoj situaciji da neće moći svoje obaveze realizirati. Moli da se župan 
uključi u rješavanje te problematike. Mora pohvaliti Zavod koji kvalitetno i stabilno radi 
u uvjetima koji nisu najbolji. 

 
ŽUPAN, zahvaljuje na pitanju, odgovara da se zalažu za isto – za uređenu državu, 
ovdje se o tome radi, za državu sa jasno određenim kriterijima, jasno definiranim 
brojkama, onako kako  funkcionira Njemačka ili Austrija. Ovdje se govori o jednom 
problemu kojeg imamo u različitim sektorima. Zbog istih nepostojećih kriterija naša 
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bolnica svakog mjeseca dobiva 2 milijuna kn manje sredstava nego što joj treba za 
jedan minimalan rad koji neće biti na uštrb zdravlja naših ljudi. 
Također podsjeća na nepostojeće kriterije u školstvu, pa zato iz vlastitih sredstava 
izdvajamo novce, jer ne želimo da naši školarci trpe zbog toga jer žive u Istri, a ne žive 
u nekoj drugoj županiji. Zalažemo se za kriterije i za uređenu državu i apsolutno se 
pridružuje čestitkama na radu Zavoda za javno zdravstvo Istarske županije. Može 
samo reći da neće padati kvaliteta njihovih usluga jer ćemo naći načina kako da iz 
vlastitih sredstava financiramo različite djelatnosti i usluge koje naši građani dobivaju. 
Kao župan, ovu će predloženu inicijativu prenijeti u Hrvatsku zajednicu županija i 
vjeruje da će se jednoglasnom odlukom ići prema ministru Kujundžiću. Ukoliko to ne 
prođe, onda će ići direktno prema ministru sa jednom takvom inicijativom gdje će 
inzistirati na kriterijima kako za Zavod za javno zdravstvo, tako i za bolnice, domove 
zdravlja i konačno kako bi dobili jednu uređenu državu kakvoj svi težimo. 

 
DAMIR KAJIN, ID, navodi da svi pratimo stanje u Cimosu, on je također razgovarao s 
ministrom Marićem. Tu se radi o cca 1000 radnika, ima slučaja gdje je cijela 
peteročlana  obitelj zaposlena u Cimosu. Glede ove priče o Talijanima tu je rezerviran. 
Pozicija nekih je da više vode računa o slovenskim zajmodavcima. 
Već godinu i pol dana upozorava o stanju u Cimosu, a neki su se počeli zanimati za 
Cimos kada je „voda prelila čašu“. Boji se da će u dogledno vrijeme biti prepolovljen 
broj radnika u Cimosu i pita da li će netko za to odgovarati? 
Drugo pitanje je vezano uz informaciju da se iz Urugvaja javio Anastazije Martinčić koji 
u svojstvu zaštićenog svjedoka želi govoriti o korumpiranim sucima, političarima, 
policajcima, carinicima, te da je Pula epicentar narkobiznisa u Hrvatskoj. Smatra da je 
vjerodostojan, jer je uhvaćen u Urugvaju sa 2 t i 200 kg kokaina. Bio je zaposlen u 
Lučkoj kapetaniji u Puli, pa se pita tko takvim ljudima daje posao u institucijama države 
i županije? 
Pita da li ćemo se na neki način obratiti MUP-u i ministru pravosuđa i tražiti da se i oni 
zauzmu za g. Martinčića, jer bi nam trebao biti primaran interes ovdje nama u Istri da 
doznamo tko su sve ovdje ti dužnosnici na ovim prostorima koji se nalaze u 
hranidbenom lancu narkodilera? 

 
ŽUPAN, ova do sada već tri pitanja postavljena o Cimosu dokazuju aktualnost te teme. 
O Cimosu u miru, bez medija, razgovara se već mjesecima. Zna se da je bilo 
svakojakih ponuda oko radnih mjesta. Na kraju važne su garancije oko radnih mjesta i 
to dugoročne, to je naš interes. Zahvaljuje i ministru Mariću i cijeloj Vladi koja ima 
razumijevanja i tako razmišlja. Vjeruje da će se sutra pozitivno riješiti. 
Što se tiče pitanja oko droge, naravno da svatko tko ima bilo kakva saznanja na tu 
temu mora to iznijeti i razgovarati o tome. On osobno nikad nije vidio drogu, a ako 
nečega ima to se mora raščistiti. 

 
DAMIR KAJIN, ID, ni on nije nikad u životu vidio nešto nalik bijelom, žutom… 
Boji se što će se sada dogoditi sa Cimosom. Svojedobno je postojalo rješenje i on ga je 
sugerirao svima, navodi primjer Nijaza Hastora iz Goražda koji godišnje ostvaruje 1 
mlrd eura prihoda, riječ je o njegovoj Prevent grupi, ima 13.000 zaposlenih, samo sa 
Volkswagenom zaradi godišnje 500 milijuna eura, čak ih je štrajkom natjerao da 
obustave proizvodnju 7 dana. Trebalo je nastupati odmah. Slovenci prije svega vode 
računa o svojim kreditorima, a o Cimosu u Buzetu i Labinu daleko manje. 
Što se tiče narkobiznisa, Istra je najugroženija i nitko ne bi smio biti zainteresiraniji od 
nas da čuje da li ima, a znamo da ih ima, korumpiranih policajaca, sudaca, političara, 
carinika, novinara itd.  
Istra je najuspješnija što se tiče narkobiznisa. Ima korumprianih policajaca, sudaca, 
političara, novinara, carinika. Ono što ga vrijeđa je taj fenomen ljudi u uniformama koji 
su u tom biznisu, o tome treba govoriti i protiv toga se boriti.  
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ŽUPAN, navodi da prodavati Cimos nije jednako prodavati jednu halu jer ključna stvar 
oko Cimosa su zaposlenici i kupci, odnosno njihovo povjerenje u sam sustav Cimosa 
koji će znati odgovoriti na narudžbe kupaca. Ne navija ni za gospodina Nijaza ni za 
Paladio iz Vicenze, već za jednu stabilnost Cimosa koja će onda znati privući nove 
kupce. Ništa nećemo riješiti ako se vraćamo u prošlost, već se moramo koncentirati na 
današnji i sutrašnji dan kako bi Cimos nakon toga opet krenuo i ekspandirao u smislu 
razvoja i prodaje novih proizvoda. 

 
BORIS ROGIĆ, IDS, navodi da je Cimos top tema, i uvjeren je da jedini koji to mogu 
pozitivno riješiti su Vlade Republike Hrvatske i Slovenije. Duboko je uvjeren da će se to 
pozitivno riješiti. 
Svjedoci smo da je ovih dana Slovenija nastavila sa postavljanjem žice na Ćićariji. Još 
je u studenom 2015. g. naglašavao da će doći žica i do Buzeta. Čini mu se da je to 
povezano i s ozbiljnom najavom ministra vanjskih poslova Slovenije da će Slovenija 
usporavati turiste prilikom dolaska u Hrvatsku, a uzrok svemu tome bi mogla biti 
situacija oko Savudrijske vale. 
Obzirom da je župan bio u Sloveniji i razgovarao s njihovom ministricom, pita da li ima 
kakvih dodatnih saznanja što će Istarska županija, odnosno Vlada Republike Hrvatske 
učiniti da se to sve svede na minimum? 

 
ŽUPAN, vezano za žicu na Ćićariji, po prvoj dojavi,  poslao je upit slovenskoj ministrici 
unutarnjih poslova sa našim stavom tj stavom Skupštine Istarske županije da žica neće 
ništa riješiti, da za žicu nema prostora u modernoj Europi. Još nije dobio odgovor kakve 
aktivnosti provodi Vlada Republike Slovenije na Ćićariji po tom pitanju i koji su njihovi 
planovi, očekuje poziv za sastanak na tu temu. Mišljenja je da nije najspretnije da se 
opet postavlja žica bez najave, koja će onemogućiti normalan život i uznemiriti žitelje. 
Vezano za izjave g. Erjavca i mnoge druge, za to je da se „spusti lopta na zemlju“ i da 
se problem rješava razumom a ne srcem. 

 
JOSIP ANTON RUPNIK, Zeleni, imao bi dva pitanja i molio bi pismeno očitovanje. 
 
1.Da li naši građani koji posjeduju rješenje da na svom urbaniziranom zemljištu mogu 
graditi isključivo objekte za ugostiteljsko turističku djelatnost, mogu graditi samo 
apartmanske objekte? Naši sugrađani misle da to nije kvalitetno riješeno, dapače 
govore da to ovisi od slučaja do slučaja 
 
2.Vezano za ovo prvo pitanje slijedi i pitanje kako je moguće da se urbanizirano 
zemljište za ugostiteljsko turističku djelatnost na udaljenosti 70 metara od obale, da se 
sada odobrava izgradnja objekata s ležajevima na minimalnoj udaljenosti od 100 
metara? Kakav interes može postojati za izgradnjom pratećih ugostiteljskih objekata 
ako se ne izgade objekti s ležajevima, tu ne mislimo na apartmane? 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE navodi da će vijećnik dobiti pismeni odgovor. 
 
 
BRANKO RUŽIĆ, ID, postavlja pitanje o zaobilaznici Kloštar – Išišće, da li je ta dionica 
ove godine uvrštena kao prioritet od strane Istarske županije prema Hrvatskim 
cestama? 
Drugo što želi reći i što ga žalosti je postupanje prilikom izbora ravnateljice u Domu za 
starije osobe Raša. Činjenica je da se natječaj više puta poništavao i odabrala se 
osoba koja ne udovoljava uvjete po struci, nego po uvjetima natječaja. Za to radno 
mjesto javila se jedna osoba koja je iz Ministarstva socijalne skrbi došla u Istru, znači 
ima kvalifikacije za to radno mjesto i mogla je dati veliki doprinos za, ne samo Domu u 
Raši, nego i za sve ostale domove u Istri. Isto tako javila se još jedna osoba koja ima 
sve potrebne kvalifikacije i iskustvo u struci. Žalosti ga da je presudna stvar u odabiru  



13 

 

bila da osoba ima člansku iskaznicu IDS-a, te stoga predlaže da se Upravno vijeće 
razriješi dužnosti, da se poništi rješenje i raspiše novi natječaj. 

 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj, navodi da je u petak bio 
u Ministarstvu prometa zbog jedne druge teme, ali se sastao i sa državnim tajnikom i 
ravnateljem Hrvatskih cesta vezano za ipsilon i neke druge prometnice koje su jako 
vezane za ipsilon, to je cesta Lupoglav-Vranje, cijeli niz dokumentacije je već 
napravljen. Hrvatske ceste nisu nažalost još dostavile ministarstvu četverogodišnji plan 
izgradnje i obnove hrvatskih cesta, a niti neće to biti tako brzo učinjeno. 
Produžavaju stare dokumente na način da razmišljaju i o nekim novim trasama a među 
njima je i Kloštar – Išišće. Naravno traže opravdanost takvog zahtjeva, imaju određene 
parametre vezano za količinu prometa temeljem kojih određuju opravdanost pojedinih 
dionica. Nastojat će se da barem u projektantskom dijelu krene ta dionica u 
četverogodišnjem planu. Ne može obećati da li će se uspjeti. I prije se mnogo toga 
slalo i nije ušlo u njihov četverogodišnji plan. 

 
SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb, 
odgovara da je pitanje izbora ravnatelja Doma za starije stvar i ingerencija njihovog 
Upravnog vijeća. Upravno vijeće sukladno propozicijama i propisima imalo  je 
diskreciono pravo odabrati između kandidata. Još uvijek imamo puno povjerenje u 
članove tog Upravnog vijeća. 

 
BRANKO RUŽIĆ, ID, navodi da je ponovio više puta, da prijedlog prioriteta  dolazi iz 
Istre, stvar je samo u tome. Tom dionicom prometuje dnevno i do 150 kamiona, to je 
više nego u cijeloj Istri i nije mu jasno da se za 3900 m ceste ne može naći rješenje. 
Mišljenja je da se previše pažnje posvećuje turizmu, prije se govorilo o ostalom 
gospodarstvu koje cijele godine radi, gdje je zaposlenje tijekom cijele godine, direktno i 
indirektno tamo radi već preko 500 zaposlenih. O tome bi trebalo voditi računa. 
Što se tiče drugog pitanja, Istarska županija je osnivač Domova za starije i trebala bi 
voditi brigu da konačno struka dođe na ona mjesta gdje treba. 

 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE zaključuje točku 2. Pitanja vijećnika, prijedlozi, i 
informacije. 

 
AD – 3 

Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Istarske županije 
 

VESNA IVANČIĆ, tajnica Skupštine Istarske županije daje obrazloženje po predmetnoj 
točki. Obzirom da su pred nama lokalni izbori i raspuštanje Skupštine, potrebno je do 
sazivanja novog tijela dati suglasnost županu da može sklapati određene poslove i 
ugovore vezano za izvođenje radova ili nabavku opreme za školske ustanove i 
ustanove socijalne skrbi. Kako te investicije ne bi patile zbog toga, predlaže se da se 
Statut dopuni u dijelu Prijelaznih i završnih odredbi da se da ovlasti županu da može 
davati suglasnosti ravnateljima za potpisivanje raznih ugovora.  

 
ŽUPAN navodi da je osnovna intencija ovog prijedloga da budemo operativni ova tri ili 
četiri mjeseca dok nema županijske Skupštine. Osnovna ideja je da ova tri ili četiri 
mjeseca koliko neće postojati Županijske skupštine, da se donose odluke. On osobno 
zajedno sa predsjednikom Skupštine predložio je  na kolegiju tajnici Vesni Ivančić da 
želi da se na prvoj sjednici kada se konstituira Županijska skupština, podastru svi 
podaci kako bi sve bilo maksimalno transparentno i kako bi se znala svaka lipa koju će 
neki ravnatelj sklopiti sa nekim ponuđačem usluga ili isporučiteljem dobara. S jedne 
strane treba apsolutno poštivati zakon, a s druge strane bilo bi neozbiljno da nemamo 
varijantu B za to razdoblje dok nema Županijske Skupštine. 
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PREDSJEDNIK SKUPŠTINE otvara raspravu po Klubovima. 
 
TANJA VRBAT GRGIĆ, SDP, glasat će za ovu odluku iz operativnih razloga u dobroj 
vjeri. Brine je da li je Zakon o lokalnoj samoupravi jače snage od Zakona o 
ustanovama, na koji se ova odluka oslanja jer je svojedobno postavila jedno pitanje u 
dva različita ministarstva i dobila je različite odgovore, pa treba paziti da li će se takva 
odluka moći sprovesti. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE zatvara raspravu. 
 
VESNA IVANČIĆ, navodi da su svjesni dileme u tom dijelu iz razloga što je Visoki 
upravni sud presuđivao u pravcu da se određene ovlasti ne mogu prenositi i što je to 
odredba Zakona o lokalnoj samoupravi, međutim, Zakon o lokalnoj samoupravi to 
omogućava kada je to propisano nekim određenim zakonom kao što je tu slučaj u 
Zakonu o ustanovama. Zakon o ustanovama je lex specialis u odnosu na Zakon o 
lokalnoj samoupravi. 
Osnivač sam odlučuje koje će njegovo tijelo takve suglasnosti davati. Tu je to 
omogućeno da se prebrodi ovaj period dok nema Županijske skupštine. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE, zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog 
Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Istarske županije, te nakon 
glasanja konstatira da je  Skupština JEDNOGLASNO donijela  

STATUTARNU ODLUKU 

o izmjenama i dopunama Statuta Istarske županije 

 
 

AD – 4 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na odluku upravnog vijeća Doma za 
starije osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj na potpisivanje ugovora za radove na 
rekonstrukciji i dogradnji Doma za starije osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE postavlja upit da li je potrebno obrazloženje? 
 
Bez rasprave nakon glasanja konstatira da je Skupština jednoglasno donijela 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti na odluku upravnog vijeća Doma za starije osobe 

„Domenico Pergolis“ Rovinj na potpisivanje ugovora za radove na rekonstrukciji 
i dogradnji Doma za starije osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj 

 
 

AD – 5 
Prijedlog Odluke o produljenju trajanja Županijske razvojne strategije Istarske 
županije 2011.-2014. do usvajanja nove 
 
ŽUPAN, navodi da se radi o našem prijedlogu da se produži trajanje postojeće 
županijske razvojne strategije do donošenja nove. Izrada nove strategije je prošla sve 
filtere operativne izrade, kroz partnerska vijeća detektiralo se sve prioritete svih jedinica 
lokalne samouprave i ugradilo u županijsku razvojnu strategiju do 2020. g. 
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Dobili smo očitovanje Ministarstva zaštite okoliša da treba izraditi studiju utjecaja na 
okoliš koja se međutim već izradila prilikom izrade županijskog  prostornog plana na 
ljeto prošle godine, ali sada je treba ponovno izraditi. 
Država nema do danas još izrađenu nacionalnu strategiju. U razgovoru sa resornim 
ministricom rečeno je da će se do kraja godine donijeti nacionalna strategija koja je 
krovni dokument i bez kojeg je Hrvatska cijeli niz godina. Jedna takva nacionalna 
strategija nam nasušno nedostaje kako bi onda županijske razvojne strategije bile 
ispod tog krovnog dokumenta, a naravno onda sljedeći korak različite naše sektorske 
strategije, koje su neke već i donijete kao kulturna strategija, strategija ruralnog 
razvoja, turistički master plan itd. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE nakon glasanja konstatira da je Skupština bez rasprave, 
JEDNOGLASNO donijela   
 

ODLUKU  
o produljenju trajanja Županijske razvojne strategije Istarske županije 2011.-

2014. do usvajanja nove 
 
 

AD – 6 

Prijedlog Odluke o produljenju rokova provedbe mjera za unapređenje 
poljoprivredne proizvodnje i Strateškog programa ruralnog razvoja Istarske 
županije 2008. do 2013. godine do usvajanja nove 

 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE postavlja upit da li je potrebno obrazloženje? Otvara 
raspravu. 
 
DAMIR KAJIN, ID, želi naglasiti da je Istarska županija iz EU fondova povukla svega15 
milijuna eura. Uz općine i gradove povučeno je još stotinjak milijuna eura što se tiče 
vodoopskebe. 
Slavonija u naredne četiri godine kani povući 2,5 mlrd eura.  
Taj novac iz EU fondova je ustvari naš novac, svih poreznih obveznika jer se iz 
proračuna Republike Hrvatske uplaćuje u Bruxellski proračun. Problem je u tome što 
nam Bruxelles određuje priroritete, ali to je naša hrvatska zbilja. 
Hrvatska je pred 15 godina bila ispred svih istočnoeuropskih zemalja ne računajući 
Sloveniju, a danas je iza nas jedino Bugarska. 
Poljoprivreda Istre sudjeluje u ukupnom bruto društvenom proizvodu Istre 2-3%. Volimo 
se hvaliti našim proizvodima, slaže se, to i treba činiti, kao što treba stimulirati naše 
obrtnike, poljoprivrednike i ostale koji u tom poslu sudjeluju. Međutim, ne smije se desiti 
da prodajemo državnu zemlju, a nada se da će županija i gradovi i općine doći u priliku 
da njome u cijelosti upravljaju, a ne ovako zaobilazno preko Zagreba. Ne smije se 
dogoditi da taj kvadrat zemlje prodajemo za protuvrijednost jedne cigarete, to je zločin 
prema našoj povijesti, a to je nažalost naša istarska praksa. Kada su njegovi stariji u 
Kajinima kupovali zemlju onda su se morali odricati svega. 
Mi državnu zemlju otimamo za 1-2 kn po m2 i zato zakup mora biti jedina mjera. 
Da Agrolaguna sutra otkupi 15 mil kvadrata za 15 milijuna kn, urbanizira  1 ha negdje u 
Poreču ili Vrsaru i onda sa jednim ha dođu u posjed 1499 ha, to se ne smije dogoditi ali 
to je praksa koja je bila na djelu zadnjih 15 godina. Vidimo koga potom jedan Todorić  
zapošljava, koji su to ljudi i koje su funkcije te osobe obnašale, bilo ministarske, bilo 
funkcije župana. Istarska županija ima ove godine proračun 1 mlrd 230 milijuna kn, na 
ovim prostorima se uprihoduje 7,6 mlrd što je bilo 2013.g., vrati nam se ili ostaje ovdje  
6,9 mlrd kn. 
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Selo je izvor identiteta i treba činiti sve da se isplati ovdje raditi i ostati, na ovoj „svetoj“ 
zemlji. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE nakon glasanja konstatira da je Skupština, 
JEDNOGLASNO donijela   
 

ODLUKU 
 o produljenju rokova provedbe mjera za unapređenje poljoprivredne proizvodnje 
i Strateškog programa ruralnog razvoja Istarske županije 2008. do 2013. godine 

do usvajanja nove 

 
AD – 7 

Prijedlog Odluke o prestanku koncesije na pomorskom dobru na području 
Savudrijske vale /Grad Buje) zbog prestanka pravne osobe ovlaštenika koncesije 

APPARO III d.o.o. Umag 
 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik UO za održivi razvoj, daje obrazloženje po predmetnoj 
točki. Tvrtka Apparo III je prestala djelovati 17.5.2016. Koncesionar nije platio 
koncesiju, nije  ga se moglo pronaći jer radi negdje u Italiji. Kada bi sam bio dao molbu 
da mu se oduzme koncesija, onda bi se jednostavno dala koncesija drugome tko bi to 
nastavio raditi, međutim sada kada mu se koncesija mora oduzeti onda te mogućnosti 
više nema, već se mora ići u raspisivanje nove koncesije. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE nakon glasanja konstatira da je Skupština, bez rasprave, 
JEDNOGLASNO donijela   
 

ODLUKU 
o prestanku koncesije na pomorskom dobru na području Savudrijske vale /Grad 

Buje) zbog prestanka pravne osobe ovlaštenika koncesije APPARO III d.o.o. 
Umag 

 
 

AD – 8 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u 
svrhu gospodarskog korištenja postojeće luke posebne namjene-sportska luka 
„PUČ“ Pomer 

PREDSJEDNIK SKUPŠTINE postavlja upit da li je potrebno obrazloženje? Otvara 
raspravu. 
Nakon glasanja konstatira da je Skupština, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijela   

ODLUKU 
 o izmjeni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 

gospodarskog korištenja postojeće luke posebne namjene-sportska luka „PUČ“ 
Pomer 

 
AD – 9 

Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju Stručnog povjerenstva za 
koncesije na pomorskom dobru u Istarskoj županiji 
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PREDSJEDNIK SKUPŠTINE postavlja upit da li je potrebno obrazloženje? Otvara 
raspravu. 
Nakon glasanja konstatira da je Skupština, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijela   
 

RJEŠENJE 
 o izmjeni Rješenja o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesije na 

pomorskom dobru u Istarskoj županiji 
 
 

AD – 10 
Prijedlog Rješenja o imenovanju Upravnog vijeća Lučke uprave Rabac 

 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE postavlja upit da li je potrebno obrazloženje? Otvara 
raspravu. 
Nakon glasanja konstatira da je Skupština, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijela   
 

RJEŠENJE 
o imenovanju Upravnog vijeća Lučke uprave Rabac 

 
 

AD - 11 
Prijedlog Rješenja o dopunama Rješenja o imenovanju Povjerenstva za 

ravnopravnost spolova Istarske županije 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE postavlja upit da li je potrebno obrazloženje? Otvara 
raspravu. 
 
MIRJANA GALO, ima primjedbu na sastav Povjerenstva za ravnopravnost spolova jer 
nema predstavnika nevladinog sektora, civilnih udruga i manjinskih zajednica i molila bi 
da se takvo jedno povjerenstvo obogati i takvim stručnjakinjama i stručnjacima. 
Podsjeća da je prilikom imenovanja Povjerenstva također upozoravala na nedostatak 
stručnog kadra u Povjerenstvu. 
 
VESNA IVANČIĆ,  navodi da u Povjerenstvu treba participirati predstavnik Ureda 
državne uprave koji je po funciji član Povjerenstva, stoga je predstojnik Državne uorave 
predložio Ivu Vitasović, voditeljicu Službe za Opću upravu i društvene djelatnosti, te da 
će ova primjedba ostati za razmatranje za buduće imenovanje. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE nakon glasanja konstatira da je Skupština, 
JEDNOGLASNO donijela   

 
RJEŠENJE 

 o dopunama Rješenja o imenovanju Povjerenstva za ravnopravnost spolova 
Istarske županije 

 

AD – 12 
Prijedlog Rješenja o imenovanju članova Muzejskog vijeća Istre – Museo 
etnografico dell'Istria 
 

PREDSJEDNIK SKUPŠTINE postavlja upit da li je potrebno obrazloženje? 
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Nakon glasanja konstatira da je Skupština, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijela   
 

RJEŠENJE 
o imenovanju članova Muzejskog vijeća Istre – Museo etnografico dell'Istria 

 

PREDSJEDNIK SKUPŠTINE zaključuje sjednicu, najavljuje još jednu sjednicu za 27. 
ožujka, 30. ožujka će biti svečana sjednica i vidjet će se da li će u veljači biti kao što je 
predloženo tematska sjednica na temu gospodarstva u Istarskoj županiji. 

 

Sjednica je zaključena u  11,52  sati.  

 

 

ZAPISNIK VODILA 

Mirela Udovičić 

        PREDSJEDNIK SIŽ 

        Valter Drandić 


